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Spørgsmål 

Hvis Skatteministeriet eller skatteforvaltningen har modtaget rykkere efter den rykkerpro-

cedure, som Undersøgelseskommissionen om SKAT beskriver i sin orientering nr. 2, be-

des ministeren oplyse, hvilke tiltag man har iværksat for at efterkomme rykkerne.  

 

Svar 

Der er ikke fremsendt rykkerskrivelser til Skatteministeriet, og jeg har ikke før jeg læste 

Undersøgelseskommissionen om SKATs Redegørelse - Udleveringen af materiale og rykkerproce-

duren af 10. oktober 2018 været bekendt med, at der skulle være iværksat en rykkerproce-

dure, som omfattede Skatteministeriet. Det var Skatteministeriet heller ikke. Det bemær-

kes, at Skatteministeriet på tidspunktet for offentliggørelse af Orientering nr. 2, som ikke 

er forelagt mig, havde en løbende dialog med undersøgelseskommissionen om udleverin-

gen af materiale og materialets form.  

 

Jeg vil i tilknytning til redegørelsen bemærke, at jeg har opfordret undersøgelseskommissi-

onen til, hvis den i fremtiden har spørgsmål af relevans for undersøgelsen, at henvende 

sig så hurtigt som muligt og gøre tydeligt opmærksom herpå, så der kan komme det for-

nødne fokus på, at opgaven kan blive løst.  

 

Derudover har jeg anmodet undersøgelseskommissionen om fremover at rette skriftlig 

henvendelse direkte til mig som skatteminister, hvis undersøgelseskommissionen er util-

freds med dialogen med Skatteministeriet, hvis der er anmodninger, Skatteministeriet ikke 

kan eller har imødekommet, eller hvis undersøgelseskommissionen er utilfreds med res-

sourceallokeringen fra Skatteministeriets side. Jeg vil som skatteminister gøre alt, hvad der 

står i min magt for at imødekomme alle ønsker fra undersøgelseskommissionen, da jeg 

ønsker så meget fremdrift i undersøgelseskommissionens arbejde som muligt. 
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